
 

 

 

  

Side 1/1 

  

 

 

Bomiva 

Aftaledokument mellem Bomiva og Holstebro Kommune 2024 
Aftalen er udarbejdet i forlængelse af styringsdialogmødet den 7. november 2024. 
 
 
Mødedeltagere 
Ulla K. Holm, Bomiva  
Dorte Lillelund, Bomiva 
Nanny Dahl, Bomiva 
Kristina Krog, Holstebro Kommune  
 
 
Mødets konklusioner og aftaler 
- En enkelt bolig har stået tom det meste af et år. Det er en lille bolig, så den er ikke nem at 

leje ud.   
- Huslejen holdes næsten i ro. Dette kan gøres, fordi der i afdelingen er en sund økonomi.   
- Ifht. effektivisering arbejder Bomiva med, at der fast en dag i ugen kommer en vicevært. 

Derudover er beboerne gode til at hjælpe hinanden og særligt formanden tager sig af 
mange ting.   

- Beboerdemokratiet fungerer rigtig godt. Beboerne har det godt med hinanden.  
- Bomiva vil gerne gøre afdelingen mere driftsvenlig ved at bygge flere lejemål – gerne tæt 

lav bebyggelse i umiddelbar nærhed af afdelingen. Der er stor efterspørgsel på rækkehuse 
i Vinderup. Forventer afklaring i løbet af første halvår af 2025.  

- Der er gode henlæggelser i selskabet.   
- Vedligeholdelsesstanden er rigtig god, så der er ikke store renoveringer undervejs. Det er 

planlagt at udskifte vinduer på havesiden i 2025.   
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